液胀式温控器系列产品

Liquid Expansion Type Thermoetat
是当被控制对象的温度发生变化时使温控器感温部内的物质（一般是液体）产生相应的热胀冷缩的物理现象（体积变化），与感温部连通一起的膜盒产生膨胀或收缩。以杠杆原理，带动开关通断动作，达到恒温目的液胀式温控器具有控温准确，稳定可靠，开停温差小，控制温控调节范围大，过载电流大等性能特点。液涨式温控器主要用于家电行业，电热设备，制冷行业等温度控制场合用。
[image: image1.jpg]



[image: image2.jpg]5 ‘\.x. .xvr‘_t ey VF.I 3 £
b MR 53 renn———— -




◆WHB系列产品 WHB Series
主要用于电热控制，如电热水器、电开水器、洗衣机、电烤箱等，也可用于室温控制及制冷控制。

It is suited for electric heater,cylinder washer,electric oven and so on,as electric-thermal control. It is also suited for room temperature control and refrigeration control.   

温度范围 control range:  0℃～320℃ 

额定电流和额定电压  Rate current ang rated voltage:         16A  AC250V＆10A AC400V                                         寿命 Life ：   >100000 Cycle(250V)   >45000 Cycle(400V)
◆WHA系列产品 WHA Series

主要用于电热控制，如电热水器、电开水器、洗衣机、电烤箱等，也可用于室温控制及制冷控制。
It is suited for electric heater,cylinder washer,electric oven and so on,as electric-thermal control. It is also suited for room temperature control and refrigeration control.   
温度范围 control range:  -35℃～320℃ 

额定电流和额定电压Rate current ang rated voltage:            16A  AC250V＆10A  AC400V                                         

寿命 Life ：  >100000 Cycle(250V)    >45000 Cycle(400V)
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◆WHF型系列产品WHFSeries
适用于电热水器、电开水器、洗衣机、电烤箱、油炸锅等家用电器类的电热控制超温保护。
It is suited for electric heater,cylinder washer,frying-pan electric oven and other household electric appliances as electric-thermal control and overheat protection.
温度范围 control range：50℃～300℃
额定电流和额定电压  Rate current ang rated voltage：              16A  AC250V
寿命 Life：    >6000 Cycle
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◆WHB/S型系列产品  WHB/Series
适用于电热水器、电开水器、洗衣机、电烤箱、油炸锅等家用电器类的电热控制超温保护。

It is suited for electric heater,cylinder washer,frying-pan electric oven and other household electric appliances as electric-thermal control and overheat protection.
温度范围 control range：50℃～300℃
额定电流和额定电压  Rate current ang rated voltage：              16A  AC250V
寿命 Life：    >6000 Cycle
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◆WHD系列产品 WHD Series
主要用于电热控制，如电热水器、电开水器、洗衣机、电烤箱等，也可用于室温控制及制冷控制。

It is suited for electric heater,cylinder washer,electric oven and so on,as electric-thermal control. It is also suited for room temperature control and refrigeration control.   

温度范围 control range:  -35℃～320℃ 

额定电流和额定电压  Rate current ang rated voltage:       16A  AC250V＆10A AC400V                                         寿命 Life ：    >100000 Cycle(250V)    >45000 Cycle(400V)
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◆F2000/A2000系列  F2000/A2000 Series

适用于各种制冷机组作调温、控温之用。

Suitable for various kings of refrigeration aircrews,useas ones that adjust the temprature,control the temperation.

公  司  简  介

恒阳电器有限公司位于湖南省衡阳市衡南县工业区，是一家专业从事温度控制器的研发、生产加工、销售于一体的实体企业。

我公司聚集了一批具有高素质的温度控制器的研发技术专家，并拥有国内先进的生产流水线、齐全的电脑检测设备、科学的企业管理模式。这标志着我公司用高起点、高标准的要求发展未来，用零缺陷的产品来满足国内外客户的需求。

主要生产和经营WH系列可调温控器、WHF系列手动复位保护器。已通过国家CQC、德国VDE、美国UL认证，通过了ISO9000质量管理体系认证。

Hengyang Hengyang electric apparatus Co.,Ltd lies in Hunan Hengnan City economic development zone. It is a development production engaged in the thermostat mainly that are processed,sold in integrative enterprises.

It has had hign-quality technologist engaged in the thermastat and develop that this company has gathered one batch,there are domestic and advanced production lines,comple computercheckout epuipment and experiment are hign fully, scientific enterprise management mode.This future marking the company with the hign starting point,developing the company highstandardly,and determined to meet international,domestic customer’s demands with zero product of defect.

We mainly produces and manages the adjustable thermostat of  WY series hign temperature,WQSseries are restored to the throne warm device of limit.That’s already through nation CQC,Germany VDE  The USA UL and the ISO9000 authentication.  

   CQC 认证         CE认证    
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感温筒（包）型式   Sensing bulb designs
 ΦD=Φ3、Φ4、Φ5、Φ6、
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湖南衡阳恒阳
恒阳电器有限公司

HENG YANG ELECTRONIC CO.,LTD

地址：湖南省衡南县工业区  邮编：421141
电话（Tel）：15574732552       传真（Fax）:0734-8983246
邮箱（E-mail）:723527979@qq.com
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